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jugador, per� ara no em treu la son«
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Xevi Rabaseda (Ripoll, 1989) viu la  seva primera temporada a l'ACB amb el

Fuenlabrada i, en una entrevista a la p�gina web eurohopes.com, parla de les

an�lisis que el situen a la NBA en un futur proper.

La decisi� d'anar cedit al Fuenlabrada ha estat i ser� clau en la seva progressi�. Li

va costar fer el pas?

No va ser un pas dif�cil esportivament parlant, perqu� tenia clar que per seguir la

meva progressi� com a jugador havia de sortir delÊBar�a per disposar minuts. En

canvi, per�, s� que personalment vaig haver de fer un pas endavant i posar per

davant el tema esportiu al familiar com deixar la fam�lia, la xicota i els amics a

Barcelona, que havia estat la meva casa en els �ltims vuit anys.

Quin �s el secret del Fuenlabrada per fer la temporada que est� fent?

Molt de treball i comprom�s de tots els integrants del equip. Sincerament s�c

afortunat d'haver arribat el meu primer any ACB en un equip aix�. Amb jugadors

experimentats i amb jugadors joves que tenen gana de fer-se un lloc a la lliga.

Tenim clar que les nostres possibilitats passen per ser un grup, una pinya dins la

pistaÊi aix� ho hem intentat posar en pr�ctica. Ê

La passada campanya va jugar al Cornell� de LEB Or. Uns mesos

despr�s quin balan� en fa?

En general valoro l'any d'una forma molt possitiva. Personalment vaig fer un pas

endavant com a jugador i vaig asumir un rol que fins aquell moment mai havia

tingut. Per� em vaig quedar amb  l'espina clavada de no poder salvar l'equip del

descens, que era un repte personal que m'havia fixat. �rem un equip molt jove i

inexpert, per� crec que podiem haver salvat la categoria.

El draft de la NBA encara queda lluny, per� el seu nom ja surt en algunes

travesses dels europeus que poden ser escollits.

Penso que seria un premi al treball fet fins ara, per� aix� no s'acaba aqu� i tinc

molt clar que he de seguir treballant perqu� he de millorar molts aspectes del

meu joc. Ara b�, cap jugador pot dir que no li fa ilálusi� sortir alÊdraft.

De la seva generaci� tamb� destaquen Macvan, Bogdanovic, Benzing, Pleiss i

molts d'altres. A quin veu amb m�s projecci�?

Tots s�n grand�ssims jugadors, Macvan acaba de fitxar per unÊequip potent

d'Eurolliga despr�s de liderar l'Hemofarm; Bogdanovic ha estat el

referentÊanotador del seu equip a l'Eurolliga, Benzing �s un aler molt alt amb bona

m�; i Pleiss em recorda molt a Tomic. Crec que a tots ells els espera un gran

futur.Ê

A quina dist�ncia veu la NBA? De molt lluny? Amb curiositat? No hi est� capficat?

Amb ilálusi�?

La NBA �s un somni molt ilálusionant per a qualsevol jugador. Per�, ara mateix, no



�s una cosa que em preocupi i em tregui la son perqu�Ês� que el meu lloc ara

mateix �s a l'ACB iÊa partir d'aqu� aconseguir ser millor jugador. Ara b�, un mai pot

saber qu� passar� en un futur.Ê
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